



世界真佛宗務委員會

TRUE BUDDHA FOUNDATION

17110 NE 40th Court, Redmond, WA 98052 USA

Tel: (425) 885-7573 Fax: (425) 883-2173



報考助教問卷表

敬啟者：

本表依據「二〇二二年第七屆助教甄選實施細則」所明列之相關規定，而做問答式之問卷調查。請報考助教人員以打「√」作答，若需說明則請填寫於說明欄中，或自行附紙說明。請將本表連同「助教申請表」、「道場推薦函」（格式由道場自訂），於二〇二二年三月三十一日前寄至「宗委會辦事處」。請儘可能先行傳真、Email 電郵），謝謝您的配合。

1. 年齡、皈依、健康、品性方面

- a. 您已年滿二十一歲以上嗎？ 是 否 說明：_____
- b. 您已皈依根本傳承上師蓮生活佛三年以上嗎？ 是 否 說明：_____
- c. 您身體健康嗎？ 是 否 說明：_____
- d. 您抽煙嗎？ 是 否 說明：_____
- e. 您酗酒嗎？ 是 否 說明：_____
- f. 您賭博嗎？ 是 否 說明：_____
- g. 您有前科犯罪記錄嗎？ 是 否 說明：_____

2. 家庭與金錢方面：

- a. 您有家庭牽掛嗎？ 是 否 說明：_____
- b. 您有金錢債務嗎？ 是 否 說明：_____
- b. 您是否心智正常？（沒有靈障） 是 否 說明：_____

3. 密法儀軌方面：

- a. 您熟諳「四加行法」嗎？ 是 否 說明：_____
- b. 您熟諳「八大本尊法」嗎？ 是 否 說明：_____
- c. 您熟諳簡易羯摩法嗎？ 是 否 說明：_____

4. 您持有本宗認可道場的推薦函嗎？

是 否 說明：_____

5. 您是道場推薦的報考助教人員嗎？

是 否 說明：_____

6. 自身行持方面：

- a. 您已持滿蓮花童子心咒達一百萬遍嗎？ 是 否 說明：_____
- b. 您已唸滿高王觀世音真經達一千遍嗎？ 是 否 說明：_____
- c. 您已持滿百字明長咒達一萬遍嗎 是 否 說明：_____
- d. 您已修滿懺悔法達二百壇嗎？ 是 否 說明：_____

7. 本屆助教甄選，您選擇哪一種語文應考？

中文 英文 印尼文 _____

8. 本屆助教甄選，您選擇哪一個時區應考？

台灣/馬來西亞 美國西雅圖 印尼 歐非

9. 您是否具有道場所在國家的合法居民身份？

是 否

（如果不具有道場所在國家的合法居民身份，便不能申請、報考）

填表人（報考助教人員）簽名：（請書寫清楚）

日期： 2022(年) _____ (月) _____ (日)

Questionnaire for Dharma Assistant Candidates

Dear Candidate:

This questionnaire is based on the regulations of 「2022 Selection Regulations of Dharma Assistant」. Please answer the questions below with a check mark 「☑」 in the appropriate box. If an explanation is needed, please write it in the space provided. If more explanation is needed, please attach a separate sheet of paper. Please mail this questionnaire, application, and a letter of recommendation (the format is decided upon by the local chapter) to the True Buddha Foundation by March 31, 2022. The return address and fax email number are provided above. Thank you for your cooperation.

1. Age, refuge, health, and character:
 - a. Are you over twenty-one years old? Yes No Exp:_____
 - b. Have you taken refuge for more than three years? Yes No Exp:_____
 - c. Are you healthy? Yes No Exp:_____
 - d. Do you smoke? Yes No Exp:_____
 - e. Do you drink alcohol? Yes No Exp:_____
 - f. Do you gamble? Yes No Exp:_____
 - g. Do you have any felony records? Yes No Exp:_____
2. Family and finances:
 - a. Do you have any family burdens? Yes No Exp:_____
 - b. Do you have any debts or financial problems? Yes No Exp:_____
 - c. Are you mentally healthy? Yes No Exp:_____
3. Tantric Liturgy:
 - a. Are you well versed in the Four Preliminary Practices? Yes No Exp:_____
 - b. Are you well versed in the Eight Personal Deity Practices? Yes No Exp:_____
 - c. Are you well versed in the simple Karma Practices (i.e.: purification, enrichment, magnetization, and subjugation)? Yes No Exp:_____
4. Do you hold a valid letter of recommendation? Yes No Exp:_____
5. Are you the recommended candidate from your temple or chapter? Yes No Exp:_____
6. Personal Cultivation:
 - a. Have you finished reciting the Guru Heart Mantra one million times? Yes No Exp:_____
 - b. Have you finished reciting the High King Avalokitesvara Sutra one thousand times? Yes No Exp:_____
 - c. Have you finished reciting the long version of the Vajrasattva Mantra ten thousand times? Yes No Exp:_____
 - d. Have you finished cultivating the Repentance Practice two hundred times? Yes No Exp:_____
7. Which is your preferred language for the exam:
Chinese English Indonesian _____
8. Do you have legal resident status in the country:
Yes No (If you answer no, you cannot apply for this position and cannot take the test)

Printed Name of Applicant: _____

Signature: _____

Date: _____